
Verslag jeugdraad 24/04/2023 

Aanwezig: 

Kaat Deroo (Voorzitter) 

Michiel Bosmans (Ondervoorzitter/JH Mena) 

Silke Bosmans, Roos Andries (Chiro Werchter) 

Laura Olbrechts, Kato Happaerts, Silke Feys, Eppe De meersman (Scouts Rotselaar) 

Nuria Degreef, Julie Van Gestel (Scouts Wezemaal) 

Flavie Van Miert, Yente Lodewijks, Merel Bollen (JH floere Bloes) 

Tine De Cat, Lucas Detobel (Chiro Wezemaal) 

Robbe De Meys, Ewoud Vancraesbeek (Scouts Heikant) 

Layla Cauwenberghs, Dries Schrijvers (onafhankelijk) 

Merijn Castro (medewerker jeugd) 

Nele Demuynck (schepen jeugd) 

Korte voorstelling + verwelkoming  

Iedereen stelt zichzelf even voor, want het is Merijn zijn eerste jeugdraad. 

1) Goedkeuren verslag vorige vergadering 

Dries heeft veel dt-fouten gevonden, maar het verslag wordt goedgekeurd.  

2) Subsidies (de subsidie Excel wordt geprojecteerd) 

JH Floere Bloes heeft de algemene bedenking, los van de subsidiebedragen die hier ter stemming 

liggen, dat het bedrag voor de lokalensubsidie te klein is voor de verbouwingen die nodig zijn aan de 

lokalen van de jeugdwerkinstellingen (jwi). De lokalen beginnen te verouderen en er komen kosten. 

Met de subsidie die er nu is voor lokalen, is het onmogelijk voor de jwi’s om grote investeringen te 

doen. 

Er wordt aangehaald dat er veel geld is vrijgemaakt voor speeltuigen in groot Rotselaar, maar ook 

jeugdlokalen moeten een veilige plaats zijn om te spelen en te zijn. Ook blijven ze het oneerlijk 

vinden dat JH Mena een nieuwbouw krijgt, maar ze gunnen het hen wel. 

De schepen van jeugd gaat in op de budgetten die vrijgemaakt wordt voor speeltuigen. Rotselaar is 

een kindvriendelijk gemeente, waar kinderen veilig moeten kunnen spelen in de eigen buurt. Een 

degelijk speelnetwerk uitrollen is ontzettend belangrijk voor de ontwikkeling van kinderen. Niet ieder 

kind heeft in zijn tuin een speeltoestel, een zwembad, een trampoline, …. Om ieder kind dezelfde 

kansen en mogelijkheden te bieden, is investeren in de speeltuinen heel belangrijk.  

JH Mena zit in infrastructuur van de gemeente. De gemeente moet zorgen dat zijn gebouwen 

voldoen aan de wettelijke normen. De gemeente vindt het belangrijk dat jongeren in eigen dorp 

kunnen samenkomen en wil hier dan ook voor de nodige huisvesting zorgen. 

De schepen begrijpt dat de lokalensubsidie niet voldoende is om grote werken volledig te 

ondersteunen. De lokalensubsidie is er niet om de grote verbouwingen te bekostigen maar  om de 

gebouwen brandveilig, elektrisch in orde,… te maken. Als er meer geld naar lokalen gaat, moet er 

ergens anders bespaart worden. De gemeente kan op andere manieren mee ondersteunen: een 

renteloze lening speciaal voor verenigingen, de expertise van onze deskundige gebouwen,… maar 

niet iedereen maakt hier gebruik van. 



Ook is de schepen + jeugddienst al meerdere malen in dialoog proberen te gaan met JH Floere Bloes 

om een mogelijke oplossing en/ of hulp aan te reiken. 

JH Floere Bloes heeft nog geen hulp gevraagd aan de gemeente en is dat voorlopig niet van plan. 

In 2024 zijn er gemeenteraadsverkiezingen. Dit kan de jeugdraad meenemen in een memorandum 

(zie later in het verslag). 

JH Floere Bloes probeert veel acties te ondernemen om hun werking uit te bouwen, zoals inzetten op 

inclusie, verschillende activiteiten, … Het is moeilijk om dit allemaal te organiseren, want ze hebben 

een klein bestuur. 

Alle verenigingen hebben kosten aan hun gebouwen, dus de pot moet verdeeld worden. Dat zorgt 

ervoor dat iedereen een klein bedrag krijgt. Er is een voorstel om samen met alle jwi’s een keer langs 

te gaan in alle gebouwen en te bekijken waar de nood het hoogst is. Misschien helpt dat om 

voorrang te geven aan de vereniging die het, het meest nodig heeft. 

- Chiro Wezemaal vraagt waarom hun brandkeuring niet werd meegenomen in de lokalen 

subsidie. Ze hebben deze niet aangevraagd in 2021, dus kan volgens het regelement niet 

worden meegenomen in de subsidie van 2022. 

Stemming: Het subsidiedossier 2022 is unaniem goedgekeurd door de jeugdraad. 

3) 70 jaar Chiro Werchter 

Er is een tussentijdse, online, vergadering geweest om de project- en speelstraatsubsidie goed te 

keuren voor het evenement 70 jaar Chiro Werchter. Er waren 8 leden van de jeugdraad aanwezig en 

werd bijgevolg goedgekeurd door de aanwezige leden. 

Vandaag word de aanvraag officieel voorgesteld op de jeugdraad. 

Stemming: Het voorstel wordt unaniem goedgekeurd door de jeugdraad. 

4) JH Mena naar BKO 

JH Mena zal tijdelijk moeten herlokaliseren door de bouw van een nieuw jeugdhuis. Ze zullen vanaf 

15 mei 2023 naar de voormalige kinderopvang in Werchter trekker, zolang de bouwwerken bezig 

zijn.  

De laatste dagen dat ze open zijn op hun huidige locatie is het weekend van 12/05.  

Er komt een tap van Mertens op de tijdelijke locatie.  

5) Advies over natuurgebied in Wezemaal 

Er wordt een advies gevaagd aan de jeugdraad over het bos gelegen aan de wijngaardberg in 

Wezemaal. Dit punt wordt meegenomen naar de volgende jeugdraad, omdat het voorstel nog niet 

klaar is.  

6) Transport tenten + wasbakken via de gemeente voor zomerkampen (Lucas)  

Vorige zomer werd er transport voorzien vanuit de Techniche Uitvoeringsdienst, om onze tenten op 

te halen bij het ULDK en terug te brengen naar Zaventem. Kunnen we dat dit jaar terug regelen via de 

jeugdraad?  



Merijn zal hiervoor de TUD aanspreken en dit in 3P zetten als werkopdracht. Er zal wel altijd iemand 

van de jeugdbewegingen mee moeten gaan.  

Vervoer naar kamp wordt door de jeugdbewegingen geregeld. 

Scouts Rotselaar vraagt of ze de tenten zelf mogen ophalen, maar dat de TD ze terug naar Zaventem 

kan brengen. Dit is mogelijk.  

Elke jeugdbeweging heeft hun kampperiode doorgegeven aan Merijn. Zodat hij dit kan regelen. 

7) Periode en locatie van de kampen 

Chiro Werchter - Beervelde 

- Leiding + Aspi, Keti, Tito: 10 juli tot 20 juli 

- Speelclub: 13 juli – 20 juli 

- Kaloebers: 15 juli (bezoekdag) – 20 juli 

Scouts Rotselaar - Bree 

- Leiding: 17 juli – 31 juli 

- Givers: 17 juli – 31 juli 

- Jojo’s: 21 juli – 31 juli 

- Kapoenen en Kawellen: 21 juli – 31 juli 

Scouts Wezemaal – Stelen (Geel) 

- Leiding: 17 juli – 31 juli 

- Givers, Jonggivers, Welpen: 21 juli (bezoekdag) – 31 juli 

- Kapoenen: 21 juli – 26 juli 

Chiro Wezemaal - Aywaille 

- Leiding, Aspi: 21 juli (bezoekdag) – 4 augustus 

- Keti, Tito, Rakwi, Speelclub: 21 juli – 2 augustus 

- Sloebers: 21 juli – 29 juli 

Scouts Heikant – Bras (Libramont) 

- Leiding: 16 juli – 30 juli 

- Givers en Jogs: 19 juli – 28 juli 

- Kawellen en kapoenen: 23 juli (bezoekdag) – 28 juli 

 

8) Overlopen buitenspeeldag  

De Buitenspeeldag is dit jaar doorgegaan op 3 locaties in de gemeente. Werchter (terreinen Chiro 

Werchter), Rotselaar (Sportoase de Toren), Wezemaal (terreinen van Rapide Wezemaal). 

Hoe was het voor de deelnemende jeugdbewegingen? 

Chiro Wezemaal geeft aan dat ze niet meer met de voetbal willen samenwerken. Er was naar hun 

gevoel geen goede samenwerking + beide verenigingen hadden een verschillende visie. De voetbal 

wilde vooral geld verdienen en Chiro Wezemaal wilde de kinderen een fijne namiddag bezorgen.  



Chiro Wezemaal wil de Buitenspeeldag op hun eigen terreinen organiseren, zodat ze zich als 

vereniging kunnen laten zien aan heel Wezemaal. Misschien kan er een compromis gemaakt worden 

om elk jaar te wisselen van locatie (tussen voetbal en Chiro) de Buitenspeeldag te organiseren. 

Lucas vraagt of het geen idee is, dat de jeugdraad hoofdorganisator wordt van de Buitenspeeldag? 

Hiervoor moeten dan wel mensen een engagement opnemen. Ook zeker sport als partner houden, 

want het is echt een meerwaarde dat er een samenwerking is met sport en jeugd.  

Chiro Werchter is enthousiast over hun samenwerking. Ze weten niet of er winst is gemaakt, maar ze 

hebben €250 binnengekregen, daar gaan de kosten voor elektriciteit nog af.  

Scouts Heikant heeft dit jaar niet meegedaan, omdat april een heel drukke periode is. Vorig jaar 

vonden ze het super leuk, maar er zijn zoveel evenementen die ze in april organiseren. 

De jeugdraad is wel heel enthousiast over het concept, om op verschillende locaties iets te 

organiseren. Dit is het2de jaar dat de buitenspeeldag op die manier gedaan wordt. Alles is verspreid 

en kinderen kunnen echt spelen in hun eigen deelgemeente. 

9) Jeugd op nen hoop  

Wat is jeugd op nen hoop? Elk jaar wordt er geprobeerd om dit evenementje te organiseren. Eén van 

de jeugdverenigingen organiseert een evenement voor alle leiding en oudste groepen van de 

jeugdverenigingen in groot Rotselaar.  

Omdat Black out is verplaatst ziet scouts Heikant het niet zitten om “jeugd op nen hoop” te 

organiseren.  

Is er een vereniging die het wel wil organiseren? Best naar het volgende werkjaar. Het hoeft echt niet 

veel werk te zijn, Eén avond je lokaal open doen en gezellig iets drinken bij het kampvuur is genoeg. 

Neem het eens mee naar je eigen vereniging. We bekijken het volgend jeugdraad opnieuw. 

10) Hoe regelen de andere jeugdverenigingen hun inschrijvingsgeld + de betaling voor het 4-

uurtje (Chiro Wezemaal)  

- Chiro Werchter:  

o het 4 uurtje zit meegerekend in het inschrijvingsgeld.  

o Lidgeld €30 + 4 uurtje 25 = 55 lidgeld 

- Scouts Rotselaar:  

o Inschrijvingsgeld 40, €1 per week (frisdrank + koek) 

➔ Gaat de overschot naar de groepskas? Elke tak krijgt geld voor activiteiten. 

- Scouts Wezemaal:  

o Enkel drank als 4 uurtje 

o Inschrijvingsgeld is … 

- Floere Bloes:  

o lidgeld €15 geen gratis drank, wel voordelen en je mag mee op weekend. 

- Chiro Wezemaal:  

o inschrijvingsgeld €40. Daar zitten zitten heel veel activiteiten in, zoals de groepsdag, 

schaatsen, … 

o 4 uurtje kost €1 per week 

- Scouts Heikant:  

o €55 lidgeld (36 naar SGVL) rest van het lidgeldgaat naar werkingsgeld. 

- JH Mena:  



o €15 lidgeld. 

 

11) Update gesprek Sportoase (Jannes en Michiel)  

Gesprek is niet doorgegaan. We moeten we opnieuw vastleggen.  

12) Verkiezingen 2024 

Bij de vorige lokale verkiezingen, heeft de jeugdraad een memorandum opgesteld met doelstellingen 

die ze bereikt willen zien door het nieuwe bestuur. Het wordt warm aangeraden dit opnieuw te 

doen. Het vorige memorandum is integraal gebruikt in het huidige meerjarenplan.  

Tijdens het vorige memorandum, heeft de jeugdraad een beeld proberen te schetsen via enquêtes in 

de scholen. Met de resultaten zijn ze naar de politiekers gegaan. De schepen geeft aan hier heel veel 

aan gehad te hebben.  

Enkele ideeën om dit makkelijker te laten verlopen, want er kruipt wel wat werk in. 

- In elke school wordt er jaarlijks een bevraging gedaan over welbevinden.  

- Een online enquête is bijvoorbeeld mogelijk.  

- Ticket voor Rock Werchter kan gewonnen worden door de enquête in te vullen.  

BELANGRIJK: Er moet niet vanaf het begin begonnen worden. Er kan worden verder gewerkt op het 

vorige memorandum.  

- De grote jongeren enquête kan overgenomen worden. 

Het zou een gemiste kans zijn als het niet zou gebeuren. Dries vraagt na bij Jasmien om eens uit te 

komen leggen wat het allemaal juist inhoud. Hij probeert haar op de volgende jeugdraad langs te 

laten komen..  

Er is interesse binnen de jeugdraad, maar er kruipt veel werk in.  

- Dries wil helpen 

- De jeugddienst ondersteund 

- Kaat en Laura kunnen vanaf eind september 

- Layla 

- Yente 

- Michiel 

- Roos 

- Jill (misschien) 

- Miek (misschien) 

13) Varia  

 

- Samen met Jill Cuypers naar de KBC gaan in Aarschot, om de rekening van de jeugdraad over 

te laten zetten. 

o Dit kunnen we doen wanneer de jeugdconsulent vast in dienst is. 

- Uitnodiging Receptie Huis van het Kind (enkel leden van de jeugdraad). 

o Alle leden van de jeugdraad worden uitgenodigd op 16 mei 2023 voor de receptie en 

de rondleiding. De receptie zal doorgaan in GBS De Straal. (Enkel voor de leden van 

de jeugdraad. Geen extra leiding meebrengen) 

- Ideeën voor artiest/optreden bedankings-BBQ? 



o Iets interactief 

o Muziek coverbandje 

o Jeugdverenigingenspel (samenwerken tussen de verenigingen) 

o Teambuilding voor grote groepen  

- Actieplan anti-fietsendiefstal aan station Wezemaal. 

Er zijn veel fietsendiefstallen aan het station in Wezemaal. Maar er zijn slechts 31 gestolen fietsen 

aangegeven op een half jaar tijd. Niet alles wordt aangegeven, dus een warme oproep: geef je 

gestolen fiets aan. Om diefstal tegen te gaan, staat er vanaf nu een camera en doet de politie meer 

controles. Er loopt nu een sensibiliseringscampagne, dus doe je fiets goed vast! 

Bij de verbouwingen van het station zullen er nieuwe fietsenstallen en lockers voor je helm geplaatst 

worden. 

- Terugkoppeling speelplein. 

Warme oproep voor nieuwe animatoren tijdens de zomer. De jeugdraad geeft aan dat andere 

speelpleinen beter worden betaald, dus dat de jongeren liever op een ander speelplein gaan staan. 

- Zijn er activiteiten die ik in de kampbrochure kan zetten. 

Van 10 juli tot 15 juli organiseert  JH Floere Bloes festival “Den Boom In”. De activiteiten liggen nog 

niet vast, maar op 15 juli zal er een namiddag feest zijn.  

- Jeugdraaddag 

Warme oproep om enkel mensen die zich inzetten voor de jeugdraad mee te laten gaan. Het is niet 

de bedoeling dat leiding hier 1 keer komt zitten, om dan mee te kunnen genieten deze “beloning”. 

Voor de duidelijkheid om mee te mogen op de jeugdraaddag kan enkel als je minstens 1 keer op de 

jeugdraad geweest bent. 

- Scouts Heikant AKABE 

Er wordt een nieuw inclusief speeltoestel geplaatst in de speeltuin het Waterfort (aan cafetaria De 

Meander). We willen voor de participatie ook kinderen en jongeren bereiken met een beperking. De 

jeugddienst vraagt input aan de Akabe werking van Scouts Heikant.  

- Vanaf 22 mei zal de blok geopend zijn in zaal Zilverwit. 

- Kaat gaat nakijken of er een concreet plan is, voor het landschapspark (locatie terrein Rock 

Werchter). Nele heeft gisteren overleg gehad met Altsien en neemt dit mee naar de 

volgende jeugdraad. Kijken of er een verplaatsbaar sportveld kan gezet worden.   

- Chiro Werchter: Wie is er aangesloten bij toerisme voor allen? Voor de verhuur van lokalen. 

- Kunnen we de regels van de projectsubsidies nog eens bekijken? Mag meegenomen worden 

door de jeugdraad. 

- 19u is te vroeg om de jeugdraad te starten. 19u30 of 20u is gemakkelijker. 

- Floere Bloes wil een buitenevenement organiseren na 1u. Want beter voor inkomsten om tot 

4u iets organiseren. 

o De jeugdraad wil over dit thema een advies sturen.  1 evenement per jaar dat later 

mag worden dan 1u. Kaat, Michiel, Flavie willen zich hiervoor inzetten. 

- Yent wil weten hoe de afgelopen fuiven in JH Floere Bloes geweest zijn? 

o Scouts Rotselaar:  



▪ Hebben wel wat problemen gehad. Ze geven aan dit jammer te vinden, want 

dat wordt altijd gelinkt aan de Floere Bloes. 

▪ Over het algemeen is er minder volk geweest. 

o Scouts Heikant 

▪ De Boerekes fuif is dit jaar doorgegaan in de polyvalente zaal van Sportoase 

De Toren. In de grote zaal leek het dat er weinig volk was. Daarom is JH 

Floere Bloes ideaal voor zo’n evenementen.   

Het bakje van de rookmachine is gestolen uit het JH. Iemand een idee waar dat zou kunnen zijn? 

Ewout heeft het zwarte bakje de ochtend na de Black-Out fuif gevonden in zijn zak. 

- Op 6 mei organiseert Chiro Wezemaal Chill en grill, iedereen is welkom. Er kan tot morgen 

ingeschreven worden voor de BBQ en paella. 

- Scouts Rotselaar zoekt voor Werchter Classic, Werchter Boutique en de laatste dag van Rock 

Werchter nog mensen. Zij staan in voor de nacht-opkuis. Chiro Wezemaal heeft nog enkele 

vrijwilligers op overschot en zal ze doorgeven. 

- Scouts Heikant: Dit weekend is het Heikant Kermis. De givers zetten een tap, iedereen is 

welkom om pintjes aan €2 te komen drinken. 

- Scouts Wezemaal: Volgende week is het Scoutelicious 

- Dries: i.v.m. maand september is er al een datum voor de startdagen 

o De Breughelfeesten van Chiro Wezemaal zijn gepland in het weekend van  2 en 3 

september 

o De Scouts BBQ van Scouts Rotselaar zijn gepland tijdens het weekend van 8 en 9 

september 

o Chiro Werchter organiseert hun kampvuur op 16 september. 


